
Referat af bestyrelsesmøde  

19. februar 2025 kl. 16.30 – 18.00 

Sted: Mødelokale 3, Holme Skole (indgang i porten mellem de to skolegårde)  

Deltagere: Mette Guldager (DTL), Niels Kristian (Spirrevippen), Asta (Holme Børnehus), Nico (Elmehøj), 
Nina (medarbejder - Kridthuset), Maria (medarbejder - Børneslottet), Emma (Holmetræet), Sofie 
(Tulshøjvej 5), Nina (Jorden Rundt) 

Referent: Lone (kommunikationsmedarbejder, Holme-Rundhøj DT.) 

Punkt  Referat 
Velkomst v/Mette   
Lukket punkt   
Folder til godkendelse Niels Kristian har lavet en folder 

(med som bilag) om arbejdet i 
Skåde-Højbjerg Dagtilbuds 
bestyrelse.  
Heri er bl.a. et årshjul og link til 
materiale om 
bestyrelsesarbejde i Aarhus 
Kommune.  
 
 
 

På mødet gennemgik vi folderen og 
Niels Kristian laver rettelser med det 
samme.  
Han sender en version til Lone 
(kommunikationsmedarbejder), som 
dagtilbuddet selv kan redigere.  
Formålet er, at flere forældre får 
information om, hvad bestyrelsens 
arbejde består i. Folderen kommer ud i 
august inden valg til forældrerådet.  
 
Niels Kristian sender også en folder, 
han har lavet om forældrerådet. Den 
kan dagtilbuddet omskrive, så den kan 
bruges af alle afdelinger. 

Årshjul  Med udgangspunkt i årshjulet 
fra folderen, skal vi nedsætte en 
lille arbejdsgruppe, som 
tilpasser årshulet.  

Mette retter folderen til, så årshjulet 
passer med det, vi skal nå omkring i 
Børn og Unge.  

Arbejdsgang for 
dagsorden/referater 

Mette har lavet et forslag til 
arbejdsgangen for bestyrelsen 
ifht. dagsorden og referater. 
(Vedhæftet som bilag)  
Vi gennemgår den og retter til 
om nødvendigt.  
OBS på de nye grupper i Aula. 
 
 

Det tilføjes at referent-opgaven går på 
omgang. Det skal fremgå af 
dagsordenen, hvem der er dagens 
referent.  

Fælles 
forældrerådsmøde i 
november?  

I Holme-Rundhøj Dagtilbud har 
vi tidligere haft en fælles aften 
for alle forældreråd (halvanden 
time) og derefter et 
bestyrelsemøde (en time).  
Her blev arbejdet med et fælles 
tema omkring forældres rolle 

Nogle afdelinger bakker op om et fælles 
forældrerådsmøde for alle afdelinger. I 
andre afdelinger er de primært 
interesseret i det nære i egen afdeling.  
 
Hvis vi holder mødet, skal forældrene 
’få noget med sig hjem’. Måske man 



Punkt  Referat 
ifht. kvalitet i hverdagen.  
 
Vi har reserveret det i 
kalenderen 12. november kl. 
16.30-19.00 – men er det noget, 
vi ønsker i år?  
Giver det mening for jer (og 
forældrerådene)?  
Hvad vil vi i så fald drøfte med 
dem i år – og hvad vil vi have ud 
af det?  

kunne forestille sig et fælles oplæg – og 
så derefter arbejde i egen afdeling?  
 
Et fælles møde, som bestyrelsen står 
for, kan være med til at give forståelse 
for vores arbejde og måske 
’afdramatisere’ bestyrelsesarbejdet.  
 
Vi beholder datoen i kalenderen – og 
tænker videre over, om den skal bruges. 
 
Mette opfordrer til, at alle er 
undersøgende på, hvad et fælles tema 
kunne være.  
 
Det bliver luftet, om det kunne være et 
fælles oplæg/foredrag for alle forældre i 
dagtilbuddet?  

Dagsorden til næste 
bestyrelsesmøde 

Hvad skal på næste møde? 
(Udgangspunkt i årshjul)  
 
Bestyrelsesårets næste møder:  
 

• Mandag 28. april 2025 
• Tirsdag 10. juni 2025 

 
Alle møder er kl. 16.30 -18.00 

 

Eventuelt   
 


